

『總翔企業股份有限公司獎學金』申請辦法

ANATEK SCHOLARSHIP

一、設立目的 Purpose

本獎學金為獎勵學業成績優異或研究表現優異的學弟妹，本系胡絢貿系友特設立「總翔企業股份有限公司獎學金」，藉以讓學生專注於學習與研究，為社會帶來更有價值的貢獻。

To reward students' excellent academic or research performance, Hu Syuan-Mao, alumni of the department of chemistry and the founder of ANATEK, established ANATEK SCHOLARSHIP, hoping to encourage students to focus on learning and research and contribute to society.

二、對象、名額與獎勵金額 Quota

1. 大學部：二、三、四年級各 1 名，每人發給新台幣壹萬元整。
 2. 碩士班：二年級以上 1 名，每人發給新台幣壹萬元整。
 3. 博士班：2 名，每人發給新台幣壹萬元整。(以本國生為優先，至少獎勵 1 名)
1. Undergraduate students: 1 for each second, third and fourth grade. NTD10,000 per person.
 2. Graduate students: 1 for second grade and above. NTD10,000 per person.
 3. Ph.D. students: 2 for all grades. NTD10,000 per person. Local students will be the priority. At least one local student can be awarded.

三、申請期間 Application date

111 年 11 月 14 日至 111 年 11 月 22 日 止。

2022.11.14 to 2022.11.22.

四、申請方式 Procedure of application

1. 大學部學生無須繳交申請表，獎勵名單依教務處提供名單為準。
 2. 符合申請資格者，於申請期間繳交「總翔企業股份有限公司獎學金申請表」，填妥後連同必備文件於規定期間內繳至系辦。
1. Undergraduate students do not need to submit application forms. The list of awards is subject to the Office of Academic Affairs list.
 2. For other students who meet the qualifications, the application form and required documents have to be submitted to the department office.

五、審核與公告 Review and announcement

1. 審核方式：由本系學術委員會審核。
2. 公告方式：得獎名單於 12 月 7 日前公告於本系網頁，並轉知得獎人。
 1. The applications will be reviewed by the academic committee of the department.
 2. The result will be announced on the department website and inform the awardees by December 7.

六、頒獎 Award ceremony

1. 頒獎時間：111 年 12 月 10 日(六) 下午 1:30 分假中山化學日當天頒獎。
2. 頒獎地點：理學院國際會議廳(理 SC1005)
3. 領獎方式：得獎人應親自出席頒獎典禮，無故不到者將失去獲獎資格。
 1. Date and time: 2022.12.10 1:30pm
 2. Place: SC1005, College of Science
 3. Awardees should attend the ceremony in person, and those who fail to do so will lose their qualifications.

『總翔企業股份有限公司獎學金』申請表

ANATEK SCHOLARSHIP APPLICATION FORM

姓 名 Name		學 號 Student Id	
聯絡電話 Phone number		年 級 grade	
在校學業成績 總平均 (GPA)		E-MAIL	
身分別 Status	<input type="checkbox"/> 本國生 Local student <input type="checkbox"/> 僑生 Overseas Chinese student <input type="checkbox"/> 陸生 China student <input type="checkbox"/> 外國學生 Foreign student		
繳驗證件或有助於 審核之文件 Documents for review	<input type="checkbox"/> 歷年成績單 (請註明班級排名) Transcript with class ranking <input type="checkbox"/> 個人簡歷 Resume <input type="checkbox"/> 發表論文 (無則免附) Published papers (not required if not available) <input type="checkbox"/> 其他有助審查文件 (無則免附) Other documents helpful to the review of the scholarship (not required if not available)		
注意事項 Notice	<p>1. 本表格須與證明文一併繳回。 The application form should be submitted with the documents.</p> <p>2. 休學、退學或保留學籍者，不得申請。 Those who quit or withdraw from school, or retainment of student status are not qualified to apply for the scholarship.</p>		
申請人具結 Affidavit	<p>本人保證以上填寫之資料屬實，如有造假，願意放棄申請權利。 I certify that the information provided is true and accurate. If not, I am willing to give up the right to apply for the scholarship.</p> <p>申請人簽名： Student signature:</p> <p>申請日期： Application date:</p>		
審查結果 Result			

※申請人如獲核准通過，請務必準時參加頒獎儀式，無故不到者將失去獲獎資格。

Please attend the award ceremony if you are awarded. Those who do not show up will lose the qualification for the scholarship.